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Starčevačka skupština o Al Dahri
   Odmah nakon što je Mlađan Dinkić ispred Vlade Republike Srbije potpisao Predugovor sa
Ujedinjenim Arapskim Emiratima o ulaganju u srpsku poljoprivredu i dok se slova na ovom
dokumentu “još nisu osušila“, usledila su različita tumačenja i burne reakcije   širom Vojvodine.
Pa tako i kod nas. Dva udruženja poljoprivrednika - “Starčevački paori“ i “Poljoprivrednik“,
nezadovoljni aranžmanom države sa Emiratima, zatražila su da se Mesna zajednica Starčevo
odredi prema nastaloj situaciji. Sastanak Skupštine MZ Starčevo održan je 18. januara a u
prisustvu predstavnika inicijatora sastanka, predstavnika AD “Vojvodina“ i sindikalaca.
   Stavove poljoprivrednika obrazlagali su Nemanja Petrović i Saša Stojanov. I jedan i drugi
smatraju da je ovo loš potez državnih vlasti i da ne ide u korist poljoprivrenika. NJihov stav je da
zemlju prvo treba ponuditi našim seljacima a ne strancima. U diskusiji su potom učestvovali
članovi Skupštine a svoj stav je obrazložio i Petar Andrejić, koji je nedavno dao izjavu
novosadskom listu “Dnevnik“ u kojoj je podržao završetak privatizacije PIK-a ulaganjem “Al
Dahre“.  Predstavnici AD “Vojvodina“, odnosno PIK-a, takođe smatraju da je ovakav aranžman
države poslednja šansa za starčevački poljoprivredni kombinat koji uskoro treba da izađe iz
restrukturiranja i opterećen je brojnim hipotekama prethodnog vlasnika Dobrosava Markovića,
sa kojim je raskinut ugovor o privatizaciji. 
   Nakon dvočasovnog sastanka, 
  Skupština Mesne zajednice jednoglasno je usvojila tri zaključka:
    - Mesna zajednica Starčevo je stava da ne treba prodavati zemlju koja je u državnom
vlasništvu a u KO Starčevo i koja se izdaje u zakup poljoprivrednicima;
   - Mesna zajednica Starčevo izražava nadu da će konačni završetak privatizacije AD
“Vojvodina“ a po predugovoru koji je potpisan između Vlade Srbije i Ujedinjenih Arapskih
Emirata doprineti stabilizaciji i ojačavanju AD “Vojvodina“ u cilju razvoja naše lokalne zajednice.
   -  Mesna zajednica Starčevo traži da Grad Pančevo izvrši komasaciju zemlje u KO Starčevo.  
Ovi Zaključci su prosleđeni Gradu Pančevu.

    Prisutni na sednici: Predsednik Skupštine MZ Starčevo, Aca Dimitrić, članovi Skupštine MZ
Starčevo: Petar Andrejić, Miša Sokolović, Jova Bajer, Anton Deninger, Đurica Venjac, Đoka
Dimitrić, Brankica Dragojerac, Dalibor Adamov, Jovan Perovanović, Žarko Mojsilović,
predsednik Izvršnog odbora Skupštine MZ Starčevo Živa Đurišić, Zastupnik Kapitala AD
“Vojvodina“ Željko Uglješić, zamenik direktora AD “Vojvodina“ Borivoje Dodić, predsednik
sindikata AD “Vojvodina“ Dragan Milošević, predstavnik granskog sindikata Franja Orešković,
Nemanja Petrović, Željko Kalenderac, Dejan Škulić, Dejan Stojanović i Bojan i Goran Cvetković
ispred Udruženja poljoprivrednika “Starčevački paori“, Saša Stojanov i Dragan Škulić ispred
Udruženja građana “Poljoprivrednik“.
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